
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 8 november 2023

 Närvarande:
Olle Hällkvist, Margaretha Antonsson, Kristina Larsson, Ingemar Eriksson
och Hans Liljegren.

§50 Mötet öppnades av ordförande Olle Hällkvist

§51 Dagordningen godkändes.

§52 Till att justera dagens protokoll valdes Kristina Larsson.

§53 Hans läste upp styrelsemötet den 4 oktober.
Det framgick att vi beslutat  att sätta in en annons i VarbergsPosten.

Detta var gjort och det resulterade att vår förening  fått  8 – 10 nya intresserade
personer. Alla hoppades att de skulle stanna kvar i vår förening.
Vi talade även om Domarkursen – detta skulle diskuteras vidare vid dagen
möte.
Därefter lades protokollet till handlingarna

§54 Den ekonomiska rapporten från kassören  visade att vår förening hade
72592:- på bank och 1419:- i kontantkassan.
47 personer hade löst hallkort hittills. Ingen subvention av priset till nya
medemmar beslutades av styrelsen.
För att ha möjlighet till ex. nya tävlingsdräkter kanske Sparbanksstiftelsen
kan bidraga med ekonomisk stöd.
En ansökan skall i så fall föreningen tillsända dem. Skall diskuteras vidare

§55 Inga skrivelser var inkomna

§56 Övriga frågor
Årsmötet beslutades till den 13 februari 2024 kl. 17.00  Kristina skulle
kontakta Polisen, som skulle informera om risken att bli bedragen av
kriminella personer. Detta skulle vara ett av inslagen vid årsmötet.



Tjuganspelet diskuterades. Denna diskussion skall fortsätta – det kan även
vara en punkt på årsmötet.

Olle H. skulle kontakta några personer ang. arbete på vår jourvecka, v 46
Margaretha skulle ansvara för lotteriet, kanske tillsammans med Gunnar K

Ett förslag till klubbens arrangemang var Stigs Museum i Obbhult.
Diskuteras vidare till våren.

Hans skulle tala med ett antal personer ang. Domarutbildningen.

Julbordet på Björkängs Motell beslutades. En anmälningslista skall sättas
på vår anslagstavla. Julbordet kommer att kosta vår förening 4500 - 5000kr
då det subventioneras av oss.

§57 Till Alliansen skall framföras att Lars-Erik Johansson inte vill vara
sammankallande i  utegruppen.
Vidare skall man yrka på att det blir en ledstång på båda sidor vid trappan
intill hissen.

§58 Nästa möte beslutades till den 6 december kl. 09.00 i Boulodromen

§59 Ordförande förklarade mötet för avslutat

Vid protokollet

Hans Liljegren Olle Hällkvist

Kristina Larsson


